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Innkalling til årsmøte i Solemskogen Jeger- og Fiskerforening 2024 

Onsdag 13. mars 2024, kl. 18:00 på Trollvannstua. 

Dagsorden 

1. Konstituering av årsmøte 

a. Åpning av årsmøte v/leder 

b. Godkjenning av innkallingen 

c. Godkjenning av dagsorden 

d. Valg av møteleder 

e. Valg av referent 

f. Valg av tellekorps 

g. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

2. Styrets og utvalgenes årsberetninger for 2023   

3. Årsregnskapet for 2023, herunder revisors beretning 

4. Innkomne forslag 

a. Risikoprofil på kapitalforvaltning    

5. Handlingsplaner for 2024 og styrets budsjettforslag  

6. Fastsetting av kontingent for 2024 (lav, middels, høy sats) for hovedmedlemskap 

7. Valg av styre 

8. Valg av delegater til årsmøtene i OFA og Oslo Fylkeslag 

9. Valg av valgkomite 

10. Valg av revisor 

11. Vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtektsnorm 

12. Eventuell utnevnelse av Æresmedlemmer 
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2. Styrets og utvalgenes årsberetning 2023 

Styrets beretning 2023 

Styret i SJFF 2023 

Leder Leif Helland 94344147 leifehelland@gmail.com 

Sekretær Lars Oma 91390893 lars.oma@online.no 

Kasserer Grunde Beisland 98061117 Gru-beis@online.no 

Fiske leder Rolf Haakensen 95070988 solemskogen.fisk@gmail.com 

Jakthund leder John Arne Medalen 95096000 jam@ja-medalen.no 

Jakt leder John Berntzen 90086872 jakt@solemskogen.org 

Kvinne leder Siri Fyen 91774717 sirifyen@gmail.com 

Skyte leder Audun Helgheim 97067964 audun_helgheim@hotmail.com 

Studie leder Emil-André Os 90993908 emil-andre.os@telenor.no 

Ungdoms leder Magnus Hassel  99227941 magnushassel@live.com 

    

Varamedlem 1 Camilla Samodee 90658522 Camilla@officeaid.no 

Varamedlem 2 Anne Voie Heier 97617877 anne.voie.heier@gmail.com 

Varamedlem 3 Roy Jacobsen 92402844 roy.e.jacobsen@gmail.com 

Varamedlem 4 Felix Wåger 48108666 felix@vaager.no 

 

I året som har gått siden forrige årsmøte har foreningen fortsatt sitt arbeid som døråpner til et 

høstingsbasert friluftsliv for et urbant publikum. Både gamle og nye medlemmer har fått rikelig 

anledning til å boltre seg i interessefeltet vårt gjennom SJFF sitt mangfold av aktiviteter. 

Det er aktiviteten i regi av foreningens forskjellige utvalg som er kjernen i foreningen. Dyktige, 

engasjerte, kompetente og hardtarbeidende tillitsvalgte og ressurspersoner står på innenfor sine 

områder for å legge til rette for at så mange som mulig kan få ta del i den gleden det er å være i 

naturen. På fisketur, på jakt, på sopptur og med trening av hund. 

Samtidig som det har blitt lagt ned betydelig innsats på å gjennomføre disse aktivitetene har styrets 

medlemmer også engasjert seg strategisk for å sikre adgang til nye aktiviteter og for å åpne nye dører 

og utvide aktivitetstilbudet for foreningens medlemmer. 
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Det er med stor glede at vi har formalisert samarbeidet vårt med leirduebanen på Løvenskiold. Dette 

samarbeidet representerer en stor ressurs på mange av våre viktigste interesseområder og vi ser fram 

til at foreningens medlemmer tar tilbudene og aktivitetene i bruk. 

Vi satser strategisk på å nå utvalgte demografiske grupper det er viktig å nå gjennom innsatsen til 

kvinneutvalget og ungdomsutvalget. Denne innsatsen genererer naturlig nok også mer aktivitet i de mer 

rendyrka «fagutvalgene». Aktivitetene og utvalgene i foreningen utgjør et økosystem der alt henger 

sammen med alt og samarbeid og tillit er nøkkelen til fortsatt framgang for foreningen. 

Solemskogen har i løpet av de siste årene etablert seg som suveren på viktige områder som 

jegerprøveutdanning, jakthund (og fører!)-utdanning og vi utgjør en solid medlemsmasse til glede for 

oss selv og det høstingsbaserte friluftslivet i hovedstaden. 

Detaljene i aktivitetstilbudet framkommer i det enkelte utvalgs beretning. 

Æresmedlemmer Gullmerke medlemmer 

Klaus Hennig Jan Erik Andersen 

Per Otto Holstad Kent Halvorsen 

Ole Kirkemo Audun Helgheim 

Svein Lien Eivind Larsen 

John-Helge Nordseth André Lindø 

Emil-André Os Jan Ståle Ulvin 

Anne Lise Kaarbø Jørn Skaug 

 Lars Farnes 

Ola Thingelstad 

Leiv Helsingen 

Erik Telle 

  

 

Fiske utvalgets beretning 2023 

Fiskeutvalget fortsatte det gode samarbeid med «Fiskejenter i marka». Det ble gjennomført flere 

fisketurer og fiskekurs gjennom året med bra oppmøte. Solemskogen JFF fortsetter samarbeidet 

«Fiskejenter i marka» i 2024 og vil være en støtte i deres arbeid for å fremme fiske og friluftsliv. 
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Jakthund utvalgets beretning 2023 

Vi har i 2023 hatt ca 1650 hunder (opp fra ca. 1150 i 2022) gjennom våre aktiviteter og en beregnet 

omsetning på oppunder 400.000.-.  

Alt i alt et veldig aktivt år 

Tirsdagstreningene  

Vi har gjennomført Tirsdagstreninger for hund første og andre halvår.  

Rypefest og kåring av Årets klubbmestere i januar på Disen gård 

Ca. 34 påmeldte med Rune Svendsen var kokk. Kåring av årets klubbmestere. 

Trening av hund for trekking 

To dagers kurs, en kveld med teori på Lindebergh gård og en kveld med praksis i Varingskollen med ca. 

14 deltakere. 

Foredrag med Petter Krågå - leder for hundetjenesten i Forsvarets spesial kommando.  

Hva kan eiere av spisshunder, drivende- og sporhunder samt stående fuglehunder lære av hunder som 

trenes til ekstreme oppdrag av hundetjenesten i Forsvarets Spesialkommando? 

Ca. 20 deltakere med på 4 timers spennende foredrag og dressur av hund. 

Føring av hund i vinterfjellet – Bergsjø 

For andre året på rad gjennomførte vi kurs for stående fuglehunder i vinterfjellet. 18 hunder og 

nærmere 30 pers med ledsagere. Veldig populært kurs som vil bli gjentatt i 2024 

Takseringskurs - hønsefugl 

Kurs, en kveld på Lindebergh gård med Hjalmar Eide. Alle fikk utstedt takseringsbevis 

Ca. 20 deltakere 

Kurs i ettersøk/blodspor 

Leiv hadde som vanlig stålkontroll på kurs i ettersøk & blodspor med oppstart i april. 

Blodsporprøver, fersksporprøver og trening for ettersøksekvipasjer 

Leiv arrangerte kurs for 20 ekvipasjer i 2023. 

Videre hadde han han ca. 20 på ettersøksprøver 

Valpe og unghundkurs i mai - juni 

Vi startet opp valp og unghundkurs i mai og juni med ca. 10 deltakere på hvert kurs.  

Alle deltakere med stående fuglehund ble tilbudt kurskveld hos Kennel Rakkelhanen med duetrening 

hvor vi hadde 12 deltakere. 

Saueaversjon sesong 24 

Vi startet opp medio mai, og vi hadde 329 hunder som var innom oss til aversjonskurs. 

200 saueaversjonsbevis ble ustedt (opp fra 149 i 2022).  

Nordmarksprøven – stående fuglehund 
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Vi gjennomførte Nordmarksprøven med tre partier, men kun 1 AK ble kåret. Vi opplever store 

utfordringer med å rekruttere jaktprøvedommere, så videre arrangementer vil bli vurdert. 

Fasancup og lavlandstrening 

For 27. Gang ble årets lavlandstrening og Fasancup arrangert på samme sted som i 2022 i Sverige, i 

oktober med 26 ekvipasjer og ca. 35 deltakere. Veldig fornøyde deltakere. 

 

Jakthundutvalget har bevisst økt antallet aktiviteter sant økt kapasiteten på eksempelvis saueaversjon. 

Dette for å gi SJff en solid posisjon i jakthundmiljøet. Vi opplever mange henvendelser fra medlemmer i 

andre foreninger som ønsker overgang til oss. Satsningen på å utdanne et stort instruktørkorps har gitt 

oss anledning til å øke tilbud rettet mot hundeeiere.  

 

Jakt utvalgets beretning 2023 

SJFF har leid småvilt- og rådyrjakt av Løvenskiold i Lørenskogterrenget. Området er på ca.20.000mål og 

tilbys til medlemmer av SJFF til en hyggelig pris. Det ble solgt godt med jaktkort i 2023, bukkejakt på 

rådyr og fellesjakta er spesielt populært og har solgt 138 jaktkort. Dagskort for småvilt, predatorjakt og 

fellesjakt rådyr er solgt via Inatur og det er rift om kortene. 

Småviltjakta ble fulltegnet på sesongkort, i tillegg bra salg av dagskort. Har fått rapporter om at det er 

observert både orrfugl, røy og tiur flere steder i terrenget. Sett er felt tiur i år i tillegg til orrfugl, jerpe og 

rugde.  

Bukkejakta og fellesjakta på rådyr ble fulltegnet. Rådyr bestanden i terrenget er veldig god, og det er 

observert bukker rundt i hele terrenget. Vi har felt 11 bukker i bukkejakta  

Fellesjakta har vært gjennomført ihht terminliste pluss noen ekstra jaktdager som annonseres på 

Facebook siden Jaktutvalget Solemskogen JFF, alle med god oppslutning. Det har blitt mange fine loser 

for hundene, og spennende opplevelser for jegerne. Innrapportert 7 fall, og mange har fått se dyr på 

post i løpet av jakta. Hver gang det felles dyr blir det slaktekurs i skogen for de som ikke er kjent med å 

gjøre opp dyr. Kjøttet fordeles så langt det lar seg gjøre. 

Dagskort småviltjakt og dagskort til felles på rådyr er forbeholdt betalende medlemmer av Solemskogen 

JFF. 

Våren 2017 lanserte Norges Jeger- og Fiskerforbund i samarbeid med Miljødirektoratet prosjektet 

«Introduksjonsjakt for ferske jegere».  

De senere årene har andelen personer med bestått jegerprøveeksamen som faktisk kommer seg ut på 

jakt vært stabilt rundt 40%. For å stimulere til økt jaktdeltakelse blant ferske jeger ga direktoratet NJFF 



 
 

S i d e  6 | 27 

 Sensitivity: Internal 

et tilskudd som ble fordelt videre til lokallag som har arrangert introduksjonsjakt høsten 2019. For å 

kunne motta tilskuddet har kravet vært at introduksjonsjakten har vært åpen for alle medlemmer i NJFF 

med mindre enn 3 års jakterfaring på den aktuelle arten/jaktformen og at arrangementene skal 

markedsføres via aktivitetskalenderen på njff.no. 

Styret og jaktutvalget besluttet å omdøpe våre tidligere opplæringsjakter på rådyr til «Introduksjonsjakt 

på rådyr med drivende hund». Foreningen har søkt om tilskudd fra NJFF til introjaktene og søkt om 

kursstøtte fra Studieforbundet Natur og Miljø til introduksjonsjaktene. Det ble gjennomført 9 

introjakter i rådyrjakta, dette tilbudet er veldig populært.  

Jaktutvalget har fastsatt antall kort for salg per dag for hver av de 3 jaktkort typene, leder i jaktutvalget 

har stått for den praktiske administrasjonen på inatur.no  

De planlagte dugnadene i siste sesong ble dessverre begrenset av dårlige værforhold, her kommer vi 

sterkere tilbake neste sesong. 

Predatorjakta har tatt seg opp i terrenget vårt og vi hadde 3 reveposter gående frem til jaktslutt. Det ble 

skutt 1 rev i løpet av sesongen noe som er det laveste antall skutte rev på mange år. Vi har anskaffet en 

jaktbu og det ble utplassert åte. 

 

Kvinne utvalgets beretning 2023 

Ved utgangen av 2023 kan vi fortsatt vise til en anselig økning av kvinnelige medlemmer, en svært 

positiv trend.  

Utvalget har arrangert villsvinjakt, bukkejakt og 2 ordinære rådyrjakter bare for kvinner.  alle med stor 

suksess. 

Det har også vært holdt kurs i orientering med digitalt og analogt utstyr 

Villsvinjakt i Aremark 

Vi fikk invitert til 2 Villsvinjakter i Aremark. Åtte deltakere dro hjem med nye erfaringer i sekken , og to 

grevlinger :-) Det er stor interesse for villsvinjakt 

Bukkejakt og Rådyrjakt  

Kvinneutvalget har også i år hatt egen teig under bukkejakten, hvor vi fikk fall allerede på bukkenatten. 

VI hadde flere kvinnelige nyjegere på post gjennom hele sesongen. Det er flott å kunne introdusere 

bukkejakt for nye kvinnelige jegere i Sander terrenget, disse vil nok på sikt søke om egen teig. 



 
 

S i d e  7 | 27 

 Sensitivity: Internal 

Det var også godt oppmøte på de to fellesjaktene hvor vi stilte med kvinnelig jaktleder og hundefører.  

Samarbeid med andre foreninger 

Vi har fortsatt det gode samarbeid med kvinneutvalget for region Oslo. og gjennomførte Camp 

Villmarkskvinne på Anne kloppa i regi av Nordstrand, og NJFFs store jente helg på Løvenskiold hvor vi 

stilte med egne instruktører på rifle og hagle. VI gjennomførte også en fin fin skytecamt for kvinner på 

Lisetra, hyggelig og lærerikt for kvinnelige jegere i vårt område.  

 

Skyte utvalgets beretning 2023 

Skyteutvalget har som mål å ivareta foreningens skytetilbud. Vi har siden 13.12.2021 vært uten et 

tilstrekkelig rifletilbud for våre medlemmer. Frem til desember 2021 leide vi skytebane av Hagens Jakt 

og Skytesenter AS i Myrerskogveien, men da disse ikke lenger hadde formalitetene i orden lot det seg 

ikke gjøre å videreføre avtalen. 

Det har vært jobbet mot samarbeid med andre foreninger og skytebaner i Oslo og omegn, direkte via 

den enkelte forening, skytebane samt via Fylkeslaget uten at dette har ført frem.  

Generelt oppleves det at det ikke er tilstrekkelig med skytebanekapasitet i Oslo og omegn. Foreninger 

det har vært aktuelt å samarbeide med er engstelig for sitt eksisterende skytebanetilbud ved et 

eventuelt samarbeid fordi vi har over 1700 medlemmer. 

Solemskogen jeger- og fiskeforening har i 2024 inngått avtale med Løvenskiold-banen Skytesenter AS 

hva gjelder hagleskyting. Som ledd i denne avtalen har LBAS forpliktet seg til å bidra til dialog mellom de 

forskjellige skytebanene på Løvenskiold-anlegget i den grad LBAS har mulighet 

 

Studie utvalgets beretning 2023 

2023 ble jegerprøve-året «All time High», dette til tross for at vi trodde vi neppe ville matche fjoråret. 

Gjennom 2023 fullførte ca 750 personer den obligatoriske jegeropplæringen hos oss over 30 timer. Det 

gjør oss til landets største arrangører og mye tyder på at vi er dobbelt så store som arrangør nummer to 

i Norge. 

Uten bidrag fra jegerprøveinstruktører gjennom året og ressurser som bidrar på samlingene utendørs, 

ville dette ikke være mulig. Vi estimerer over 2.000 timer i utvalget gjennom året. Innsatsen er altså 

betydelig. Vi kan trygt si at dette er vår fremste arena i møte med samfunnet rundt oss. 
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Tåsen skole er sammen med Løvenskioldbanen Skytesenter avgjørende partnere. Vi har utvidet 

samarbeidet med Løvenskioldbanen Skytesenter med en ny avtale fra 2024 som gir oss flere 

muligheter, her er det flere utvalg som har gode muligheter.    

Studieutvalget presenterer et regnskapsmessig overskudd i overkant av kr 600.000 før refusjon fra mva-

ordningen via NJFF.  Vi praktiserer godtgjørelse av ressurspersoner i tråd med årsmøtebehandling og 

forankring i styret. Vår vurdering er at dette er riktig og nødvendig. Så må vi ikke glemme at utdanning 

og opplæring av førstegangsjegere i bred forstand er del av vårt samfunnsoppdrag, om vi ser litt stort 

på det. Det er supplert noe til ressurser og aktivitet gjennom året for å kunne levere på oppgavene.  

Andel kandidater med bestått eksamen er på nærmere 100 prosent (MD ønsker ikke lengre å 

offentliggjøre data på arrangørnivå, men vi har gode kilder på eksamensresultater). Vår vurdering ift 

målbildet på volum og kvalitet bør derfor være oppfylt.  

Studieutvalget gjennomførte opplæringsjakt for villrein i høst og samarbeider på ulike måter med andre 

utvalg når det er relevant. Utfordringen med villreinjakten har vært avklaring på jaktkort tett opp mot 

jaktstart og barrierer ift utstyr for særlig førstegangsjegere på villrein. Vi er i dialog med rettighetshaver 

om å komme tidligere inn i planleggingen og vil forsøke å tilrettelegge for at også de med lite erfaring 

kan bli inkludert i dette fremover, så langt det er mulig.  

Det er gjennomført kurs i slakting og partering, for å nevne litt av bredden utover selve jegerkurset.  

Vi følger med i forhold til evt endringer av rammebetingelser rundt jegeropplæringen fremover. 

Forvaltningsansvaret flyttes fra MD til LMD og det er tatt opp nye studieforbund i ordningen. MD 

engasjerte Oslo Economics i en rapport om hele jegerprøveordningen som ble publisert ved årsskiftet 

hvor lokalforeningene knapt er nevnt, for å nevne noe. 

Vi retter en stor takk til alle som har bidratt; i helger og kvelder, enten det er på skytebanen eller i 

forbindelse med feltløype, - og i all slags vær. Og ikke for nå glemme våre jegerprøveinstruktører som 

står på kveld etter kveld, og uke etter uke. Som våre aller fremste ambassadører. 

 

Ungdoms utvalgets beretning 2023 

Utvalget har hatt tilbud om hagleskyting på Løvenskjold banen.  Vi planlegger å fortsette dette. For å 

opprettholde tilbudet med bruk av egne instruktører vil vi utdanne flere hagleinstruktører. 

Vi har i flere år hatt et samarbeid med NJFF Oppland, Gausdal JFF og Gausdal Fjellstyre om introjakt for 

ungdom og dette seiler opp til å bli en årlig tradisjon. Gausdal Fjellstyre har åpnet et tidligere stengt 
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område for «introjakt for ungdom» som et tilbud for innenbygds og utenbygds ungdom og 

førstegangsjegere.  

Foreningen har dermed et meget bra område tilgjengelig for elgjakt, dedikert til ungdom og 

førstegangsjegere, med stor vilttetthet også her. Jakta blir gjennomført som et kurs med teoretisk og 

praktisk innhold, der vi har med både egne ressurser og hunder og benytter også lokale ressurser som 

er med. 

En ny aktivitet i 2023 var familiedag på rådyrjakt i Sanderterrenget der jegerne ble invitert til å ta med 

barn og bedre halvdeler på post. Arrangementet ble en kjempesuksess med god stemning og mye 

læring. Ekstra god stemning ble det da det til og med ble et rådyrfall med dertilhørende slaktekurs for 

store og små. 

Oppsummert har utvalget hatt aktiviteter som 

- Bukke jakt (introjakt) 

- Hagleskyting på Løvenskjold banen 

- Introjakt rådyr 

- Elgjakt i Gausdal 

- Familiedag på rådyrjakt 

- Sopptur i Sanderterrenget 

 

3. Regnskaper for 2023,  

herunder revisors beretning, se eget vedlegg 

 

Resultatregnskap 2023 2022 

Driftsinntekter 3 436 102 2 732 444 

Driftskostnader -2 874 918 -2 208 062 

Driftsresultat 561 184 524 382 

Finansinntekter 113 806 32 689 

Finanskostnader - -707 -5 300 

Ekstraordinære inntekter     

Ekstraordinære kostnader     

Resultat før skatt 674 283 551 771 

      

Balanse     

Eiendeler 5 003 511 4 231 487 

Egenkapital 4 167 358 4 167 358 

Gjeld 161 868 64 129 
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Udisponert resultat 674 284   

Sum egenkapital og gjeld 5 003 511 4 231 487 

 

Resultat for avdelinger 

Avdeling Inntekter Kostnader Resultat 

1 Admin 478 951 336 827 142 124 

2 Fiskutvalget 7 600 12 601 -5 001 

3 Hund 331 232 402 559 -71 327 

4 Jaktutvalget 228 546 172 242 56 304 

5 Kvinneutvalget 68 947 79 814 -10 867 

6 Skytterutvalget 400 38 203 -37 803 

7 Studieutvalget 2 417 955 1 820 408 597 547 

8. Ungdomsutvalget 16 278 12 971 3 307 

  3 549 909 2 875 625 674 284 

 

 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

a. Risikoprofil på kapitalforvaltning 

Vi er på nåværende tidspunkt investert i pengemarkedsfond og bank = ~4% rente. 

Forslaget vårt er å endre risikoprofil på kapitalforvaltning. Bakgrunnen for investeringene er å få en 

høyere risikojustert avkastning på klubbens ledige midler.  

Forslag: 

Investere kr 3 000 000 i tre utvalgte indeksfond gjennom DNB (vår bankforbindelse). 

• DNB Global Indeks (kr 1 million) 

• DNB Norden Indeks (kr 1 million) 

• DNB USA Indeks (kr 1 million) 

Videre gis det fullmakt til styret som kan sette av opptil 70% av fjorårets overskudd i de samme 

fondene. 

Styret anbefaler at forslaget vedtas. 

 

5. Handlingsplaner for 2024 og styrets budsjettforslag 

Fiske utvalgets handlingsplan 2024 

Fiskeutvalget ønsker å fortsatt jobbe for mer aktivitet opp mot fiske i foreningen. Dette innebærer;  
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• Fisketurer i marka 

• Diverse opplæringskurs 

• Laksefiske 

• Samarbeid med Fiskejenter i marka 

 

Jakthund utvalgets handlingsplan 2024 

Rypefesten 27. januar på Disen gård 

Den tradisjonsrike Rypemiddagen med kåring av Årets klubbmester 

Tirsdagstreningene  

Vi starter opp ved grinda på Korsvoll, men flytter over til bueskytterbanen når føre og lys tilsier det i 

mai. 

Bedret bemanningsplanen og kjøper inn noe nytt utstyr. 

Kurs i ettersøk/blodspor 

Leiv har som vanlig stålkontroll på kurs i ettersøk & blodspor med oppstart i april. 

Føring av hund i vinterfjellet  

13-15. mars 

Vi gjentar for tredje året dette på Bergsjø 

18 ekvipasjer med to instruktører, kurset ble fullbooket med ventelister i løpet av en times tid. 

Blodsporprøver, fersksporprøver og trening for ettersøksekvipasjer 

Er under utarbeidelse i regi av Leiv Helsingen 

Valpe og unghundkurs  i mai - juni 

Vi gjentar valp og unghundkurs i mai og juni med ca. 10 deltakere på hvert kurs.  

Det vil også bli lagt inn apportrening og for de som legger inn mye egentrening, vi vil kunne tilby 

apportprøve med utstedelse av apportbevis. 

Alle deltakere med stående fuglehund blir som i fjor tilbudt kurskveld hos Kennel Rakkelhanen med 

duetrening i august. 

Saueaversjon sesong 24 

Vi starter opp igjen medio mai, men det blir utfordrende å tangere fjoråret med 329 hunder som var 

innom oss til aversjonskurs, men ambisjonen er der.  Utvidelse og endring av hegn vil gjøre at vi kan 

kjøre med dobbel kapasitet og to instruktører enkelte kvelder. 
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Føring av hund i høstfjellet 

Nytt av året er føring av hund i høstfjellet i Ålen nord for Røros 23-25- august. 

Opplegget blir på samme lest som på vinterkurset på Bergsjø, 16 hunder og 8 ekvipasjer i hvert parti 

samt instruktørenes hunder.  

Kommer opp fredag og benytter helgen. Alternativt inkluderes også fredagen også som treningsdag. 

Alle plasser pluss venteliste ble booket opp i løpet av en time. 

Fasancup og lavlandstrening 

Årets lavlandstrening og Fasancup på samme sted som i fjor i Sverige i oktober.  

24 ekvipasjer + ledsagere 

Andre mulige aktiviteter som ikke er avklart:  

Mentaltesting av hund 

Sammen med Eivind Lurås hos NJFF på Flå vurderer vi å gå ut med et tilbud på mentaltesting av 

hund til de som jakter villsvin og storvilt. Blir i så fall begrenset til 6 stykker og vil bli arrangert på 

Flå. Fint for å teste ut hundens psyke med tanke på hva den skal brukes til samt hva man skal 

fokusere på hva gjelder trening. 

Kurs i bruk av GPS 

Garmin har anbefalt en instruktør, han er villig til å stille opp, men venter på en operasjon så 

han må avvente. 

Webinar med Erik Wilsson  

Forfatter av «Hunden – människans spegel»- Erik er etolog og har vært Utbildningschef ved 

Svenska statens hundskola i Sollefteå. 

Førstehjelp for skadet hund 

Jakthunder er som brukshund utsatt for tøffe terreng og har vel en skadefrekvens som 

potensielt er høyere enn andre raser. Vi jobber med et kurs sammen med Evidensia 

Dyrehospital. 

Kløvdyraversjon  

Vi jobber med å se om vi kan få til et tilbud på kløvdyr aversjon, litt utfordrende, men har 

identifisert to potensielle steder og er i konsttruktiv dialog med en hjortefarm. 
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Kompetanseutvikling 

3 av våre instruktører skal videreutdanne seg og gå på fase 2 Jakthundinstruktørkurs på Flå i juni. 

3 kandidater påmeldt SJFFs grunnkurs hund i mars med plan for å ta instruktørutdannelse 

jakthunddressur. 

 

Budsjett og aktivitetsplan 2024 

Vi har planlagt ca. 14 ulike aktiviteter i løpet av året og en estimert omsetning på opp mot 4-500.000 og 

et foreløpig budsjett i balanse. 

Vi når med dette rundt 1500 hunder/eiere pluss ledsagere. 

Investeringer 

Har behov for å fornye/supplere med noe utstyr til jakthundutvalget: 

Støkkmaskiner 

Dressurhalsbånd til saueaversjon 

Beachflagg 

 

Jakt utvalgets handlingsplan 2024 

Forvalte småvilt og rådyrjakt i Lørenskog terrenget slik at flest mulig kan få gode jaktopplevelser i 

nærområdet.  

Tilby dagskort på småviltjakt, fellesjakt rådyr, introjakt rådyr og predatorjakt i Lørenskog terrenget via 

Inatur. 

Videreutvikle samarbeidet med Fjellstyrene for å se på muligheten for et samarbeid om å tilby jakt til 

våre medlemmer.  

Predatorjakt i Sander og Lørenskog i samarbeid med ungdomsutvalget og Maridalsprosjektet. Få åtebua 

vår i drift igjen 

Fellesjakt på rådyr, og med egne helger for opplæringsjakt/intro-jakt. Terminliste opprettes og 

publiseres via nettet. 

Jobbe aktivt med å inkludere flere av klubbens medlemmer i fellesaktivitetene som foring, predatorjakt, 

småviltjakt og fellesjakt. 
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Dugnader med ryddearbeider for etablering av nye rådyrposter, merking av poster, og sosialt samvær 

på «skauen». Planlagt 3 dager i mai tirsdag 14, torsdag 23 og tirsdag 28. Alle dager kl.17.00, nærmere 

info på oppmøtested kommer på nettet. 

Avholde 2 kurs/foredrag om rådyrjakt i mai/juni ute i terrenget vi leier 

Avholde 2 dager med kurs/foredrag kombinert med skyting på Løvenskioldbanen, detaljer ikke ferdig 

spikret når dette ble skrevet. 

Jobbe med å utvide jakttilbudet til klubbens medlemmer. 

 

Kvinne utvalgets handlingsplan 2024 

• Øke utvalget med flere ressurser  

• Utdanning av instruktører for rifle, hagle og hundefører  

• Oppmuntre til jaktfelt, figursti  

• Oppmuntre til samling og felles trening på Løvenskiold, hvor vi kan stille med egne instruktører 

• Oppmuntre til deltagelse til å delta fellesjakt/ arrangement i Solemskogen 

• Arrangere Jaktforberedende kurs / samlinger med tema som «We hunt» (div. teknisk utstyr), 

orientering, våpenstell, tilpasning, ballistikk og praktisk jakt  

• Grisejakt  

• Bukke og rådyrjakt  

• Arrangere kurs i tilberedning av vilt  

Kvinnekontakter på tvers i Oslo samarbeider tett og møter jevnlig gjennom året. Vi prøver å 

markedsføre for hverandre på alle foreningenes hjemmesider i ønsket om å få flere deltakere med på 

aktivitetene vi arrangerer, samt å etablere et tettere kvinnemiljø på tvers av foreninger. Det er derfor 

verdt å følge med på arrangementer i Oslo og nabofylkene via aktivitetskalenderen. Som medlem i 

Solemskogen, får du tilgang til aktiviteter også i andre lokalforeninger. Ta gjerne kontakt med 

utvalgsleder om du kunne tenke deg å være ressursperson. 

 

 Skyte utvalgets handlingsplan 2024 

• Hagleskyting på Løvenskiold  

• Få opp antall instruktører på hagl 

• Fortsette arbeidet med å etablere tilbud for rifleskyttere. 

• Videreføring av jaktkort i Sander-terrenget for standplassledere/instruktører. 
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• Kursing 

 

Studie utvalgets handlingsplan 2024 

Det er satt opp flere kurs i løpet av første halvår, så vi er godt i gang. Fjoråret (2023) ble eksepsjonelt 

godt.  Vi bør fortsatt ha ambisjoner, fjoråret (2023) leverte resultater godt over det vi bør og skal 

forvente.  

Vi ønsker alltid flere entusiastiske ressurser som våre fremste ambassadører, og som vil delta i vårt 

arbeid. 

Samarbeidsavtalen med Løvenskioldbanen Skytesenter gir oss nye muligheter. Her er det flere utvalg 

som skal bidra, i første omgang starter vi opp med kurs for autorisering av hagleinstruktører.  

Vi planlegger kurs i jaktledelse i samarbeide med Skogkurs. Og vi legger opp til introduksjonskurs i fiske 

etter laks i samarbeide med fiske-utvalget. Og det er dialog med instruktør rundt kurs i førstehjelp. For 

å nevne noe. 

Alle som ønsker å bidra knyttet til gjennomføring og utvikling av kurs er velkommen. Om du er glad i 

folk, har litt tid å by på og føler engasjement for å formidle kunnskap på et grunnleggende 

ferdighetsnivå, er du velkommen som en av våre fremste ambassadører. 

 

Ungdom utvalgets handlingsplan 2024 

Utvalget viderefører aktiviteter fra tidligere år og setter søkelys på følgende hovedpunkter; 

• Introjakt fortsetter på Håøya og i Sander terrenget. I samarbeid med NJFF Oslo og våre egne 

jaktledere er dette et særdeles godt tilbud. 

• Vi vil i år også arrangere introjakt på elg i samarbeid med NJFF Oppland, Gausdal Fjellstyre, 

Gausdal JFF og fortsette introjakt satsingen på villsvin i Østfold og arrangere introjakt på hare. 

• Introjakt i felle-fangst i Sander terrenget i samarbeid med Maridalsprosjektet – utvalget ønsker 

å sette søkelys på denne aktiviteten og vil arbeide for å få med våre ungdommer. Foreningen 

besitter god kompetanse på denne jaktformen. 

• Hagleskyting med instruksjon vår/sommer på Løvenskjold banen. 

• Arrangere Fiskesommer for barn og unge på Trollvann 

• Kurs for ungdom i; våpen, våpenstell, puss og vedlikehold. 



 
 

S i d e  16 | 27 

 Sensitivity: Internal 

• Arrangere og legge til rette for andre aktiviteter som revejakt, diverse fuglejakt og beverjakt 

etter behov og mulighet 

• Utdanne hagleinstruktører 

 

Styrets budsjettforslag 2024 

Utvalg Inntekter Kostnader 

Administrasjon 400 000 300 000 

Fisk 24 000 24 000 

Jakthund 490 000 480 000 

Jakt 210 000 210 000 

Kvinne 70 000 80 000 

Skyte 0 100 000 

Studie 1 200 000 1 000 000 

Ungdom 50 000 50 000 

Sum 2 444 000 2 244 000 

 

Innen sine respektive utvalg kan utvalgsledere godkjenne godtgjørelser og refusjoner av utlegg for sine 

instruktører, medhjelpere og nødvendige ressurspersoner. 

 

6. Fastsetting av kontingent for 2024. 

NJFF Landsmøte 2023 fastsatte nye kontingentsatser for hovedmedlemskap med «Jakt og Fiske» hvor 

foreningene kunne velge mellom tre satser: 

Høy   kr. 972  

Middels  kr. 880 

Lav   kr. 790 

Styret forslår middels sats også for 2025. Av dette er foreningens andel kr. 138. Den resterende delen er 

sentral- og fylkeskontingent. For de øvrige medlemskategoriene følges NJFFs kontingentsatser. 
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7. Valg av følgende styreverv 

Innstilling fra valgkomiteen for Solemskogen Jeger- og Fiskerforening Forslag til valg jfr. innkalling til 

årsmøte 2023 som avholdes 13. mars 2024 kl. 18.00.  

Leder:   Leiv Helsingen   Ny - velges for 2 år (2024–2026) 

Sekretær:  Lars Oma   Ikke på valg  (2023-2025) 

Kasserer:  Grunde Beisland  Gjenvalg - for 2 år (2024–2026) 

Fiskeutvalg:  Rolf Haakensen   Gjenvalg - for 2 år (2024–2026) 

Jakthundutvalg: John Arne Medalen  Ikke på valg  (2023-2025) 

Jaktutvalg:  John Berntzen   Gjenvalg - for 2 år (2024–2026) 

Kvinneutvalg:  Siri Fyen   Gjenvalg - for 2 år (2024–2026) 

Skyteutvalget:  Audun Helgheim  Ikke på valg  (2023-2025) 

Studieutvalg:  Emil-Andre Os   Ikke på valg  (2023-2025) 

Ungdomsutvalg: Amund Alm   Ny – velges for 1 år (2024-2025) 

Varamedlem 1  Camilla Samodee  Gjenvalg - for 2 år (2024-2026) 

Varamedlem 2  Anne Voie Heier  Gjenvalg - for 2 år (2024-2026) 

Varamedlem 3  Roy Jakobsen   Ikke på valg  (2023–2025) 

Varamedlem 4  Felix Wåger   Ikke på valg  (2023-2025) 

 
Oslo, 14.02.2024 

Valgkomiteen Solemskogen JFF 

Therese Nordling   Anna Joval   Fredrik Bjerce 

 

8. Valg av delegater til årsmøtene i OFA og Oslo Fylkeslag:  

Styret gis mandat til å velge delegater til å representere foreningen på disse årsmøtene.  

OFA’s årsmøte, 1 delegat 

Oslo Fylkeslags årsmøte, 6 delegater 
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9. Valg av valgkomite 

Innstilling fra styret 

Leif Erling Helland (99001744)  Ny, velges for 2 år (2024 – 2026) 

Anna Joval (93238998)   Ikke på valg  (2023 – 2025) 

 

10. Valg av revisor:  

Autitus Revisjon DA ved Lill Anne Monge, Gjenvalg 1 år 

 

 

11. Vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtektsnorm:  

Basert på landsstyrevedtak i NJFF skal alle foreninger tilsluttet NJFF ha vedtekter som harmoniserer 

vedtektene til NJFF. Siden Solemskogen JFF er tilsluttet NJFF så følger styrets forslag til endrede 

vedtekter. Styret anbefaler at årsmøtet vedtar de reviderte vedtektene. 

Styrets forslag til ny vedtekter, samt gjeldende vedtekter (overstrøket) i etterfølgende. 

 

12. Utnevning av Æresmedlemmer 
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Vedtekter for Solemskogen Jeger- og Fiskerforening, SJFF 

Stiftet 12. oktober 1980 

Forslag til foreningens årsmøte 2024. Vedtekter gjeldende fra 13.03.2024 etter eventuelt vedtak på 

årsmøte 13.03.2024 

§ 1 Navn 
Foreningens/lagets navn er Solemskogen Jeger- og Fiskerforening, forkortet SJFF. 

 
§ 2 Formål 

Foreningen/lagets formål er de samme som for NJFF. Arbeidet i foreningen/laget skal bygge på NJFFs 

gjeldende strategidokument. 

SJFF skal bidra til at allmennheten får muligheter til å utøve jakt og fiske gjennom å leie jakt- og 

fiskerettigheter og utøve denne forvaltningen i godt samarbeide 

med rettighetshaverne og lokale myndigheter. 

 
§ 3 Medlemskap 

Enhver person som er interessert i jakt, sportsfiske, annet friluftsliv og naturforvaltning kan bli medlem. 

Foreningen er tilsluttet NJFF med alle sine medlemmer. 

Medlemmene deles inn i de til enhver tid gjeldende medlemskategorier i forbundet. 

Et medlem har ingen rettigheter i organisasjonen utover den perioden som kontingenten er betalt for. 

Medlemskap fornyes gjennom betaling av kontingenten for det kommende året. 

For å ha stemmerett må medlemmet ha fylt 14 år. 

Styret i foreningen kan vedta eksklusjon, suspensjon eller tap av verv og rettigheter i henhold til NJFFs 

sentrale vedtekter. 

§ 4 Medlemskontingent 
Medlemskontingenten vedtas av NJFFs landsmøte og representantskap. Betalt kontingent gjelder for 

ett år fra betalingsdato. Kontingenten kreves inn av NJFF sentralt, som overfører besluttet andel til 

foreningen. 

§ 5 Foreningens/lagets styrende organer 

a) Ordinært årsmøte 
b) Ekstraordinært årsmøte 
c) Styret 
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§ 6 Årsmøte 
Ordinært årsmøte skal holdes hvert år innen 31. mars. Årsmøtet skal innkalles av styret minst fire 

uker før avholdelse. Forslag til saksliste for møtet skal følge innkallingen. Saker til årsmøtet skal være 

skriftlige og styret i hende senest to uker før årsmøtet. 

Endelig saksliste behandles av styret og gjøres kjent for medlemmene senest én uke før møtet. Det 

skal føres protokoll fra årsmøtet. 

 
På årsmøtet skal følgende behandles: 

1. Konstituering av møtet 

- Godkjenning av innkallingen 

- Godkjenning av dagsorden 

- Godkjenning av forretningsorden 

- Valg av ordstyrer 

- Valg av sekretær 

- Valg av tellekorps 

- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

2. Årsmelding fra siste kalenderår 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

5. Retningslinjer for foreningsdriften og de ulike utvalgene 

6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

7. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for hovedmedlemskap 

9. Valg av styre i henhold til § 8 

10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

11. Valg av valgkomite på tre medlemmer 

12. Valg av revisor(er) 

13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer besluttet av styret 

14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtekts norm 

Årsmøtet skal ha tilsyn med at tidligere avgjørelser er utført i samsvar med forutsetningene. 

Saker avgjøres med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet anses forslaget forkastet, unntatt ved 

personvalg hvor det foretas loddtrekning. Personvalg bør foregå skriftlig dersom det foreligger flere 

forslag og noen krever skriftlig avstemning. 
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Ellers har ingen tilstedeværende mer enn én stemme. Det er ikke rom for fullmakter. 

Inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett til å være til stede 

med talerett. 

§ 8 Ekstraordinært årsmøte 
Ekstraordinært årsmøte kan innkalles av styret, eller når et tidligere årsmøte har besluttet det, eller 

når det blir krevd skriftlig av 1/3 av medlemmene. Melding av saker og innkalling må skje innen de 

samme tidsrammer som for ordinært årsmøte. 

Det skal føres protokoll fra ekstraordinært årsmøte. 

Det skal ikke tas avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen. 

Inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett til å være til stede 

med talerett. 

§ 8 Styret 
Foreningen/ ledes av et styre på ulikt antall medlemmer, minimum fem, 

samt tre varamedlemmer og skal velges av årsmøtet for to år av gangen, men slik at tilnærmet halve 

styret er på valg hvert år. 

Styret består av årsmøtevalgt leder, nestleder, kasserer og eventuelt styremedlemmer valgt etter 

funksjon. 

Styremøte blir holdt når leder fastsetter det, eller når det blir krevd av minst tre medlemmer av 

styret. Styret er beslutningsdyktig når mer enn halvparten av styrets medlemmer er til stede. 

Vedtak blir gjort med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme. 

Styret er kollektivt ansvarlig for driften av foreningen/laget og for de vedtak som gjøres. 

Det skal føres protokoll fra hvert styremøte. Denne gjøres kjent for medlemmene. 

§ 9 Styrets plikter 
• Verne om foreningens/lagets interesser, forvalte midlene, håndheve vedtektene og 

foreningens/lagets retningslinjer. 

• Gjennomføre årsplan og andre årsmøtevedtatte saker. Forberede, behandle og fatte vedtak i 

saker av interesse for foreningen/laget. 
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• Legge frem for årsmøtet melding om virksomheten i foreningen/laget gjennom det siste 

kalenderåret, revidert regnskap, budsjettforslag og forslag til virksomhetsplan i samsvar med 

NJFFs strategidokument, for kommende år. 

• Legge fram for årsmøtet eventuelle forslag om utnevning av æresmedlemmer, samt 

eventuelle forslag om tildeling av NJFFs diplomer eller gullmerke for videre ekspedering til 

NJFFs forbundsstyre. 

• Rapportere årsmelding og regnskap til NJFF sentralt innen 1. mai hvert år. Ajourføre 

tillitsvalgtliste i NJFFs medlemsregister og i Brønnøysundregisteret. 

• Arbeide for forenings- og medlemsfordeler, herunder muligheter for økonomisk støtte. 

• Ivareta foreningens/lagets arkiv. 

§ 10 Regnskap 
Regnskapet følger kalenderåret og skal revideres av revisor(er) valgt av årsmøtet. Revisjonen gir 

innstilling om regnskapet til årsmøtet. 

Foreningen/laget dekker reiseutgifter og eventuelle andre utgifter som representanter for 

foreningen/laget blir påført i tjeneste. 

§ 11 Vedtektsendringer 
Foreningens vedtekter skal være innenfor NJFFs gjeldende vedtekts norm. Ved endringer i 

vedtektsnormen, forplikter foreningen seg til å korrigere dette i sine vedtekter på førstkommende 

ordinære årsmøte. 

Forslag til endringer i de deler av vedtektene som foreningen selv kan tilpasse krever 2/3 flertall på 

årsmøtet for å bli vedtatt. Vedtektsendringer må godkjennes av NJFF sentralt. 

§ 12 Domsutvalg 
Foreningen er forpliktet av bestemmelsene i gjeldende domsutvalg i NJFFs sentrale vedtekter og 

normer. 

§ 13 Utmelding av NJFF 
Utmelding av NJFF krever 2/3 flertall i to påfølgende ordinære årsmøter og gjøres gjeldende fra 

førstkommende årsskifte etter endelig utmeldingsvedtak. Lovlig fattet utmeldingsvedtak må 

meddeles NJFF sentralt innen 1. september i året før utmeldingen. 

Dersom foreningen/laget trekker seg ut fra NJFF uten gyldig vedtak i henhold til disse vedtektene, 

kan NJFFs forbundsstyre vedta at NJFFs regionlag skal overta foreningens/lagets eiendeler på 

uttrekningstidspunktet til fremme for forbundets formål i området. 
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§ 14 Oppløsning av foreningen/laget 
Dersom det foreligger et grunngitt forslag om oppløsing, skal styret behandle dette og legge det fram 

for årsmøtet. Endelig avgjørelse i saken krever 2/3 flertall for oppløsing i to på hverandre følgende 

årsmøter. Dersom det blir vedtatt å oppløse foreningen/laget, kan NJFFs forbundsstyre vedta at 

midlene skal disponeres av NJFFs regionlag til fremme for forbundets formål i kommunen eller 

distriktet. 

Dersom foreningen selv ikke er i stand til å gjennomføre årsmøte, tilligger det regionlagets styre å 

beslutte oppløsning. 

  



 
 
 
 

S i d e  24 | 27 

 

Sensitivity: Internal 

Vedtekter for Solemskogen Jeger- og Fiskerforening, SJFF 

Stiftet 12. oktober 1980 
Gjelder fra årsmøtet 13.2.2013 

§ 1 Navn og tilslutning 
Foreningens navn er Solemskogen Jeger- og Fiskerforening. Foreningen er tilsluttet Norges Jeger- og 
Fiskerforbund med alle sine medlemmer. 

§ 2 Formål 
Foreningens formål er  

- å arbeide for økt interesse og allmenn forståelse for jakt og fiske 

- å arbeide for å verne naturens produksjonsgrunnlag gjennom biotopsforbedrende tiltak, 

viltstell og fiskestell 

- å arbeide for en jakt etisk forsvarlig høsting av vilt- og fiskeoverskuddet 

- å drive et aktivt ungdomsarbeid slik at ungdom i vårt nærmiljø kan finne sunne alternativer i 

et friluftsliv der jakt og fiske står sentralt 

- å jobbe for å få kvinner til å bli aktive klubbmedlemmer 

- å drive et aktivt utdanningsarbeid  

- å arbeide for korrekt bruk og økte ferdigheter når man nytter våpen og sportsfiske redskap 

- å arbeide for å dyktiggjøre jakt- og ettersøkshunder 

- å arbeide for at det enkelte medlem høster fordeler av sitt medlemskap 

- å samarbeide med offentlige myndigheter, grunneiere og interesseorganisasjoner 

- å bygge klubbens arbeid på NJFFs gjeldende handlingsprogram og det årlige 

arbeidsprogrammet 

§ 3 Medlemskap  
Enhver person som er interessert i jakt, sportsfiske, friluftsliv og naturforvaltning kan bli medlem av 
foreningen. 
Medlemmer forplikter seg til å ta imot valg som blir bestemt av foreningen, men kan nekte å ta imot 
verv for så lang tid som de har fungert i et verv. Allikevel bør ingen pålegges verv mot rimelig grunn. 

Medlemmer som gjør seg skyldig i brudd på jakt- og fiskelovgiving, eller på annen måte ved sin 
adferd skader foreningen, skal suspenderes av styret for en tidsbegrenset periode. I svært alvorlige 
saker kan styret ekskludere et medlem. Medlemmet som er blitt suspendert eller ekskludert, har rett 
til å framlegge sin sak for årsmøtet, som tar avgjørelse i saken med 2/3 flertall. Blir medlemmer 
ekskludert fra lokalforeninger, skal dette umiddelbart rapporteres til fylkeslaget og NJFF. 

§ 4 Kontingent 
Kontingenten fastsettes av årsmøtet, og skal meddeles NJFF skriftlig innen 1. sept. Den innkreves av 
forbundet etter deres gjeldende rutiner. Foreningen bruker forbundets medlemskategorier. 

§ 5 Foreningens ledende organer 
Foreningens ledende organer er 
- årsmøtet, § 6 
- ekstraordinært årsmøte, § 7 
- styret, § 8 
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§ 6 Årsmøtet 
Ordinært årsmøte skal avholdes hvert år innen 15. mars. Innkalling med sakliste skal skje skriftlig til 
medlemmer med kjent oppholdssted minst to uker før. Vedtekter skal alltid legges ved saklisten. 
Saker til årsmøtet skal være styret i hende senest en måned før årsmøtet.  

På årsmøtet skal følgende saker behandles: 

1. Konstituering av møtet: 

- godkjenning av innkalling 

- godkjenning av dagsorden 

- godkjenning av forretningsorden 

- valg av ordstyrer 

- valg av sekretær 

- valg av tellekorps 

- valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

2. Årsmelding fra siste kalenderår 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

6. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 

7. Foreningens kontingentandel 

8. Valg av styre i henhold til § 8 

9. Valg av medlemmer til utvalg etter behov 

10. Valg av valgkomité 

11. Valg av to revisorer og en vararevisor. 

12. Ev. utnevning av æresmedlemmer 

13. Ev. forslag om vedtektsendringer  

Årsmøtet skal ha tilsyn med at tidligere avgjørelser er utført i samsvar med forutsetningene. 

Det skal føres protokoll fra årsmøtet. 

Saker avgjøres med alminnelig flertall, bortsett fra saker vedtektene beskriver noe annet for. Ingen 
tilstedeværende har mer enn en stemme. Ved stemmelikhet ansees forslaget forkastet, unntatt ved 
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personvalg, hvor det foretas loddtrekning. Foreningens styre har ikke stemmerett i saker som gjelder 
beretning og regnskap. 

Valgene bør foregå skriftlig dersom det foreligger flere forslag og noen krever skriftlig avstemming. 
Inntil to representanter fra NJFFs sentralledd og/eller fylkesorganisasjon har rett til å være til stede 
med talerett.  

§ 7 Ekstraordinært årsmøte 
Ekstraordinært årsmøte kan innkalles av styret eller når et tidligere årsmøte har besluttet det, eller 
når det blir krevd skriftlig av 1/3 av medlemmene, - med samme varsel og på samme måte som for 
ordinært årsmøte. Møtet skal ikke ta avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen, 
og det skal føres protokoll fra møtet.  

Inntil to representanter fra NJFFs sentralledd og/eller fylkesorganisasjon har rett til å være til stede 
med talerett. 

§ 8 Styret 
Foreningen ledes av et styre på 10 medlemmer med 4 varamedlemmer. 

Leder 
Sekretær 
Kasserer 
Fiske utvalgsleder 
Jakthund utvalgsleder 
Jakt utvalgsleder 
Kvinne utvalgsleder 
Skyte utvalgsleder 
Studie utvalgsleder 
Ungdom utvalgsleder 

VALG 
Disse velges på årsmøtet for to år av gangen, etter fortrinnsvis følgende turnus 
- det ene året: 
Leder, kasserer, fiske utvalgsleder, jakt utvalgsleder, kvinne utvalgsleder og to varamedlemmer. 
- det andre året: 
Sekretær, jakthund utvalgsleder, skyte utvalgsleder, studie utvalgsleder, ungdom utvalgsleder og to 
varamedlemmer 

MØTER 
Styremøte blir holdt når lederen fastsetter det eller når det blir krevd av minst tre styremedlemmer. 
Styret er beslutningsdyktig når minst fire medlemmer møter. Vedtak blir gjort ved alminnelig flertall. 
Ved like stemmetall er forslag forkastet. Det skal føres protokoll for hvert styremøte. 

Styret skal  

• verne om foreningens interesser, forvalte midlene og håndheve vedtektene 

• forberede, behandle og fatte vedtak i saker av interesse for foreningen 

• legge fram for årsmøtet melding om virksomheten gjennom det siste kalenderåret, revidert 
regnskap for kalenderåret, samt budsjettforslag og forslag til arbeidsprogram for kommende 
år 
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• utnevne æresmedlemmer, samt ev. forslag om tildeling av NJFFs diplomer eller gullmerke, 
for videre ekspedering til forbundsstyret i NJFF. Dette går til personer som over tid har 
nedlagt en betydelig innsats for foreningen. 

• bestemme hvem som skal få SJFFs Gullmerke 

• sende årsmelding, ajourført liste over tillitsvalgte og regnskap til NJFF og fylkeslaget innen 
31. mars hvert år 

• nedsette utvalg etter behov og utarbeide instrukser for disse, i tråd med foreningens mål 

• arbeide for forenings- og medlemsfordeler, herunder muligheter for økonomisk støtte 

• ivareta foreningens arkiv  

• sørge for at foreningen drives på en aktiv og god måte for å nå målsettingen 

§ 9 Vedtektsendringer 
Forslag til vedtektsendringer krever 2/3 flertall på årsmøtet. Forslag til vedtektsendringer må fremgå 
av innkallingen. De kan bare behandles på ordinært årsmøte og må godkjennes av NJFF. 

§ 10 Regnskap 
Foreningens regnskap følger kalender-året. Regnskapet skal revideres av to revisorer som velges av 
årsmøtet. Revisorene gir innstilling om regnskapet til årsmøtet.  

Foreningen dekker reiseutgifter og ev. andre utlegg som dens styremedlemmer og andre personer 
blir påført i foreningens tjeneste. 

§ 11 Utmelding av NJFF 
Utmelding av NJFF krever 2/3 flertall på to påfølgende årsmøter. Lovlig vedtak skal gjøres gjeldende 
fra førstkommende årsskifte etter endelig utmeldingsvedtak og meddeles forbundet innen 1. 
september. 

Dersom foreningen trekker seg ut av NJFF uten gyldige vedtak i henhold til vedtektene, overtar NJFFs 
fylkesorganisasjon foreningens eiendeler på uttrekkingspunktet, - til fremme av forbundets mål i 
SJFFs distrikt. 

§ 12 Oppløsning av foreningen 
Dersom det foreligger et grunngitt forslag om oppløsing av foreningen, skal styret behandle dette 
som fastsatt for vedtektsendringer. Endelig avgjørelse i saken krever 2/3 flertall i to på hverandre 
følgende ordinære årsmøter. Dersom det blir vedtatt å oppløse foreningen, skal foreningens midler 
disponeres av NJFFs fylkesorganisasjon til fremme av forbundets formål i foreningens distrikt. 
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          Monge Revisjon - 

          Lill Ann Monge 

          Org.nr. 919 260 017 

Til årsmøtet i Solemskogen Jeger og Fiskeforening 

Uavhengig revisors beretning 

Konklusjon 

Jeg har revidert Solemskogen Jeger og Fiskeforening sitt årsregnskap som viser et positivt aktivitetsresultat på 

kr. 674 283. Årsregnskapet består av aktivitetsregnskap og balanse, samt noteopplysninger, per 31. desember 

2023 for regnskapsåret avsluttet per denne datoen. 

Etter min mening 

• oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og 

• gir årsregnskapet et rettvisende bilde av foreningens finansielle stilling per 31. desember 2023 og av 

dets resultat for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med regnskapslovens regler og god 

regnskapsskikk for foreninger i Norge. 

Grunnlag for konklusjonen 

Jeg har gjennomført revisjonen i samsvar med de internasjonale revisjonsstandardene International Standards on 

Auditing (ISA-ene). Mine oppgaver og plikter i henhold til disse standardene er beskrevet nedenfor under 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet. Jeg er uavhengige av Solemskogen Jeger og 

Fiskeforening slik det kreves i lov, forskrift og International Code of Ethics for Professional Accountants 

(inkludert internasjonale uavhengighetsstandarder) utstedt av the International Ethics Standards Board for 

Accountants (IESBA-reglene), og jeg har overholdt mine øvrige etiske forpliktelser i samsvar med disse 

kravene. Innhentet revisjonsbevis er etter min vurdering tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for min 

konklusjon. 

Andre forhold 

SJJFs ungdomsfond er ikke revidert av meg. 

Styrets ansvar for årsregnskapet 

Styret er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet og for at det gir et rettvisende bilde i samsvar med 

regnskapslovens regler og god regnskapsskikk for foreninger i Norge. Styret er også ansvarlig for slik intern 

kontroll som den finner nødvendig for å kunne utarbeide et årsregnskap som ikke inneholder vesentlig 

feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil. 

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må styret ta standpunkt til Solemskogen Jeger og Fiskeforenings evne til 

fortsatt drift og opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til 

grunn så lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil bli avviklet. 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet 

Mitt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder vesentlig 

feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en revisjonsberetning som 

inneholder min konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av sikkerhet, men ingen garanti for at en 

revisjon utført i samsvar med ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon som eksisterer. 
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Feilinformasjon kan oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon blir vurdert som 

vesentlig dersom den enkeltvis eller samlet med rimelighet kan forventes å påvirke økonomiske beslutninger 

som brukerne foretar basert på årsregnskapet. 

Som del av en revisjon i samsvar med ISA-ene, utøver jeg profesjonelt skjønn og utviser profesjonell skepsis 

gjennom hele revisjonen. I tillegg: 

• identifiserer og vurderer jeg risikoen for vesentlig feilinformasjon i årsregnskapet, enten det skyldes 

misligheter eller utilsiktede feil. Jeg utformer og gjennomfører revisjonshandlinger for å håndtere slike 

risikoer, og innhenter revisjonsbevis som er tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for min 

konklusjon. Risikoen for at vesentlig feilinformasjon som følge av misligheter ikke blir avdekket, er 

høyere enn for feilinformasjon som skyldes utilsiktede feil, siden misligheter kan innebære samarbeid, 

forfalskning, bevisste utelatelser, uriktige fremstillinger eller overstyring av intern kontroll. 

• opparbeider jeg meg en forståelse av den interne kontroll som er relevant for revisjonen, for å utforme 

revisjonshandlinger som er hensiktsmessige etter omstendighetene, men ikke for å gi uttrykk for en 

mening om effektiviteten av foreningens interne kontroll. 

• evaluerer jeg om de anvendte regnskapsprinsippene er hensiktsmessige og om regnskapsestimatene og 

tilhørende noteopplysninger utarbeidet av styret er rimelige. 

• konkluderer jeg på hensiktsmessigheten av styrets bruk av fortsatt drift-forutsetningen ved avleggelsen 

av årsregnskapet, basert på innhentede revisjonsbevis, og hvorvidt det foreligger vesentlig usikkerhet 

knyttet til hendelser eller forhold som kan skape tvil av betydning om foreningens evne til fortsatt drift. 

Dersom jeg konkluderer med at det eksisterer vesentlig usikkerhet, kreves det at jeg i 

revisjonsberetningen henleder oppmerksomheten på tilleggsopplysningene i årsregnskapet, eller, 

dersom slike tilleggsopplysninger ikke er tilstrekkelige, at jeg modifiserer min konklusjon om 

årsregnskapet og årsberetningen. Mine konklusjoner er basert på revisjonsbevis innhentet inntil datoen 

for revisjonsberetningen. Etterfølgende hendelser eller forhold kan imidlertid medføre at foreningen 

ikke fortsetter driften. 

• evaluerer jeg den samlede presentasjonen, strukturen og innholdet i årsregnskapet, inkludert 

tilleggsopplysningene, og hvorvidt årsregnskapet gir uttrykk for de underliggende transaksjonene og 

hendelsene på en måte som gir et rettvisende bilde. 

Jeg kommuniserer med styret blant annet om det planlagte omfanget av revisjonen og til hvilken tid 

revisjonsarbeidet skal utføres. Jeg utveksler også informasjon om forhold av betydning som jeg har avdekket i 

løpet av revisjonen, herunder om eventuelle svakheter av betydning i den interne kontrollen. 

 

Monge Revisjon 

Ski,11.03.2024 

 
Lill Ann Monge 

Statsautorisert revisor 
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